
Hei! 
 
Mitt navn er Lise Aminda Tidemann Pedersen og går nå mitt tredje år på økologi og 
naturforvaltning. Jeg stiller til vervet som kvinnelig representant til fakultetsstyret på MINA.  
 
I løpet av min tid som student har jeg sittet i et og et halvt år i studenttinget som representant 
for MINA og har fått god innsikt i hvilke saker som opptar studentene her. I tillegg har jeg 
deltatt på norsk studentorganisasjons landsmøte som representant for NMBU. Likevel merker 
jeg at det er sakene til MINA som har fått en spesiell plass hos meg og det er meningene til 
studentene der som jeg vil fremme. Fakultetets interesser setter jeg høyt og har ikke nølt med 
å bruke min stemme i studenttinget for å fremme disse interessene. Vervene mine har skapt et 
økende engasjement og nå ønsker jeg å ta steget videre.  
 
NMBU er kjent for sin posisjon som miljø- og bærekraftsuniversitetet og MINA skal stå frem 
som ledende innenfor miljøvitenskap og naturforvaltning. Vi skal produsere løsninger for 
fremtiden og arbeidsmarkedet skal se verdien av de unike emnene og utdannelsene vi har her. 
Etter endt utdannelse skal næringslivet være trygge på at vi har kandidater med god 
kompetanse. Markedsføringen av våre studieretninger vil være viktig i dette arbeidet slik at vi 
hele tiden rekrutterer nye studenter. Jeg vil fokusere på å bedre studiekvaliteten ved å jobbe 
for at emnene, foreleserne og studiemiljøet har god kvalitet. Vi trenger også et campus som er 
tilrettelagt for lange studiedager og som skaper trivsel i hverdagen vår. Det er også viktig for 
meg at studentenes mening kommer frem og at vi har innflytelse på det som skjer på 
fakultetet.  
 
Jeg vil gjøre det beste jeg kan for å fremme interessene til studentene på MINA. Det er med 
stolthet at jeg melder mitt kandidatur og håper jeg kan få deres tillit til å representere dere som 
en av studentrepresentantene i fakultetsstyret.   
 
Godt valg!   
  
 
 
Hei! 
 
My name is Lise Aminda Tidemann Pedersen and i´m currently in my third year of studying 
ecology and nature management. I am running for the position of female representative to the 
faculty board at MINA.  
 
During my time as a student, I have served for a year and a half in the student council as a 
representative for MINA, gaining valuable knowledge about the issues that concern students 
here. Additionally, I have participated in the national meeting for The National Union of 
Students in Norway, as a representative for NMBU. Still, I feel a special connection to the 
concerns of MINA and am dedicated to advocating for the interests of the students there. I am 
passionate about the faculty issues and have not hesitated to use my voice in the student 
council to promote them. My roles have fostered a growing commitment, and now I wish to 
take the next step.  
 
NMBU is renowed for its role as a university with environmental and sustainability focus, and 
MINA aims to excel in environmental science and nature management. We shall produce 
solutions for the future, and the job marked should recognize the value of the unique subjects 



and education we pursue here. After graduation, the job marked should have confidence in 
knowing our candidates have good competence. Promoting our study programs will be 
important in order to do so and attract new students. Therefore, I intend to focus on enhancing 
the quality of education by advocating for high-quality courses, lecturers, and a supportive 
academic environment. We also need a campus that facilitates our long study days and creates 
well-being in our daily lives. It is important to me that the opinions of the students are heard 
and that we have influence over what happens at the faculty.  
 
I will do my very best for the interests of MINA students. It is with pride that I announce my 
candidacy and I hope to earn your trust to represent you as one of the student representatives 
on the faculty board.  
 
Happy elections! 
 
 
  


